
  

 

 

 

 

 

Zwracam    się    z    uprzejmą    prośbą    o    podjęcie    interwencji    w    sprawie 
skomunikowania ul. Kotlarskiej z tzw. Starą Grzegórzecką przez istniejącą zatokę 
parkingową. 
Pragnę przypomnieć, Ŝe dzisiaj  kamienice przy ulicy Kotlarskiej z parzystymi 
numerami posiadają od strony ulicy ekrany akustyczne, co pozwala na częściowe 
zabezpieczenie   mieszkańców   przed   uciąŜliwością  ruchu   kołowego.   Wiadomo 
powszechnie  -  a  w  budŜecie  miasta  na  2008  rok oraz  w  WPI  to znajduje 
potwierdzenie - juŜ w tym roku rusza budowa nowej linii tramwajowej w kierunku 
Płaszowa.      Po     jej      uruchomieniu      uciąŜliwość     spowodowana      ciągami 
komunikacyjnymi   dodatkowo   wzrośnie.   Jestem   przekonany,   Ŝe   mieszkańcy 
śródmieścia    mają    świadomość    uciąŜliwości    wynikającej    z    połoŜenia    ich 
nieruchomości, jednak projektowanie  przelotowej  ulicy  pomiędzy ekranami  a 
budynkami wydaje się nierozsądne. 
Dlatego proszę o modyfikację projektu przebudowy Ronda Grzegórzeckiego w 
takim   kierunku   aby   nie   było   moŜliwe   bezpośrednie   skomunikowanie   ulicy 
Kotlarskiej ze starą ulicą Grzegórzecką. 
Pozwolę sobie przypomnieć Panu Prezydentowi, Ŝe o niedopuszczalności takiego 
rozwiązania w 2007 roku podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury RMK mówił 
Krzysztof Adamczyk Pełnomocnik Prezydenta ds. inwestycji Strategicznych. 
 
W załączeniu przesyłam stanowisko mieszkańców w tej sprawie. 
Proszę o przesłanie odpowiedzi równieŜ do [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 
Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. 

Proszę o moŜliwie najszybsze podjęcie w tej sprawie działań. 

Do wiadomości: 
- [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych] 

Grzegorz Stawowy 
Radny Miasta Krakowa 

Kraków, 14 marca 2008 
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Szanowny Pan  
Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 


